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   Referat: 
 

1. Nyt fra Formand, Sekretariat og udviklingskonsulent 

Medlemstallene for DIF og DGI er nu blevet offentliggjort. Der har været en nedgang på 89.613 
medlemmer i 2020 svarende til knap 4% 

For vores forbund har nedgangen været på 101 medlemmer svarende til 3,2%, når vi tager højde for ind- 
og udmeldelser. 

SLT og DVC er lige om hjørnet. Der er ved at blive lagt sidste hånd på turneringerne i PetanquePortalen 
og Torben Skalshøj er som tidligere år behjælpelig med at lave holdkort. 

Den ”nye” version af PetanquePortalen er gået i luften. Designet er anderledes end tidligere, hvilket har 
betydet, at der har været mere behov for hjælp end tidligere.  
Pernille har udarbejdet diverse manualer, der er lagt på forbundets hjemmeside.  

Vi har fået hjælp til en ny ”manual til anlæg af Petanquebaner”. Pernille lægger den på hjemmesiden. 

Aflysning af turneringer: 
Hedebo Open, Bøgeskov Open, Nordfalster Open, og Hvidovre Open er aflyst. Hvidovre afholder i stedet 
veteranturnering og double turnering. 

Odense Open er udsat til 4.september og Roskilde overvejer at aflyse Roskilde Open også.  

Vi har fået en henvendelse fra Stevns Kommune, der gerne vil komme i betragtning til afholdelse af en 
event på Stevns. 

Jakob, Susanne, Rikke samt Rune og Remi fra DGI har været til møde med Tivoli bl.a. omkring anlæg af 
baner til den planlagte turnering den 14. juli. 
Turneringsform og deltagersegment blev debatteret. 

Vi fortsætter samarbejdet med DGI omkring boligforeninger i Kolding kommune i 2021. Vejle Kommune 
har henvendt sig med interesse for tilsvarende projekt. 

2. Økonomi: 
Jan har lavet et regneark, som han udsender til bestyrelsen fremover. 
Oversigten giver bedre mulighed for at holde regnskabet op mod budgetterne. 

3. Strategiaftaler 
Rikke orienterede om status på vores strategiaftale, der skal være færdige inden udgangen af måneden. 
Rikke, Lars og Pernille laver udkast til økonomisk fordeling på sporene. Udkastet sendes til bestyrelsen, 
så det kan danne udgangspunkt for bestyrelsens drøftelse på strategimødet den 21. april. 
 

4. Nyt fra udvalgene 

Turneringsudvalget 

SLT og DVC: Udvalget er ved at lægge sidste hånd på turneringerne i turneringssystemet. Det udrulles 
indenfor de nærmeste dage. 

Der er hos nogen klubber frustrationer over, at SLT regionalspillet starter sent i år. Nogle klubber er 
utålmodige mens andre klubber er glade for at regionalspillet er skubbet lidt. 

Bestyrelsen ønsker ikke at yde tilskud til transport til vores turneringer udover det, der allerede er 
beskrevet i Turneringsmappen. 

KHT: Udvalget kigger stadigt på muligheden for at afholde turneringen 5-6. juni. 

DM ugen 2022: Ålborg Kommune har valgt at fritlægge åen i Karolinelunden, så der er ikke længere 
mulighed for at afholde DM der. Vi undersøger, hvad der ellers er af muligheder omkring Ålborg. 
 

DM 2021: Udvalget har været i Holbæk og kigge på mulighederne. Hvordan mesterskabet struktureres, 
afhænger af, hvilke Corona restriktioner, der er gældende på det pågældende tidspunkt. 
 



 

 

Eliteudvalget 
Elitetræningen er i fuld gang. Spillernes holdtræning og individuelle træning streames til en lukket gruppe 
på Facebook, og Pascal følger med i streamingerne. Ved træningssamlingen den 8.-9. juni udtages 
holdene til VM i Single Double og Mix i 2022. Hvis Corona restriktionerne tillader det, deltager Pascal 
fysisk ved denne samling. 
 
VM Triple Herrer i Schweiz 15.-18. juli er aflyst. 

Dommerudvalget 
Bjarne og Rikke har lavet en video om ændringerne af de Internationale spilleregler. 

Planlægningen af sæsonen for dommerne er i gang. Der har været en del aflysninger af 
ranglisteturneringer, men dommerpåsætningen af de tilbageværende er på plads. 

Der har været en del spørgsmål fra klubberne om regelfortolkning. Udvalget ser den første tid som en 
indkøring af de nye regler, så spillerne får tid til at vænne sig til ændringerne. 
 

5. VM 2022 
Der er fuld gang i planlægningen. 
Hotelaftalen og aftalen vedr. forplejning er næsten på plads. 

Der er aftalt møde med Borgmesteren i Greve Kommune og med Sport Event Danmark. 

Lars Refn har udarbejdet logo, der offentliggøres 12. maj. 

6. DPF Seminar 9. – 10. oktober 
Vi afholder DPF seminar den 9-10 oktober. Temaet for seminaret er den kommende strategiaftale. 
Bestyrelse og udvalg inviteres til at deltage.  
Jan og Rikke arrangerer seminaret. 

7. Evt. 
Lars og Henrik deltager i CEP kongres på lørdag. Kongressen afholdes via Zoom. 
Henrik har afholdt internationalt Coaching Webinar for 63 trænere fra 26 europæiske forbund. 
Der bliver afholdt et opfølgende coaching seminar den 28. april.  
 

 

 
 Bestyrelsens datoer:  

21 april Bestyrelsesmøde - Strategimøde  

18. maj Forretningsudvalgsmøde  

19. maj Bestyrelsesmøde 

17. august Forretningsudvalgsmøde 

18. august Bestyrelsesmøde 

13. september Forretningsudvalgsmøde 

14. september Bestyrelsesmøde 

12. oktober Forretningsudvalgsmøde 

13. oktober Bestyrelsesmøde 

7. december Forretningsudvalgsmøde 

8. december Bestyrelsesmøde 

  

Øvrige datoer: 

18. juni DIF 21 (Ny dato)   

19. juni DIF årsmøde (Ny dato)   

3.-6 juni UDSAT!!! EM U23 Triple og EM Junior Triple Spanien   

30.  juni – 4. juli DM   

15.-18. juli AFLYST! VM Triple Herrer Schweiz   

15.  september Sidste frist for forslag til rep-møde   

19.-21. september EM Triple Veteraner Frankrig   

23.-26.  september EM Triple Herrer Frankrig   

??? september DM Præcisionsskydning   

8. oktober DIF Budgetmøde   

28.  oktober Udsendelse af rep-møde materiale   

4. – 7. november VM Triple Kvinder og Juniorer   

20.  november Repræsentantskabsmøde   

 


